
1 

Zápis ze zasedání Kolejní rady koleje Na Větrníku 
 

 

 

Zápis ze zasedání Kolejní rady koleje Na Větrníku 

 

31. 3. 2014 

 

Přítomní členové Kolejní rady: Jan Mudruňka, Michal Kešner, Jan Křička 

   Hosté:  

 

Zasedání Kolejní rady bylo zahájeno v 20.00 

 

Program zasedání 

1. Rekapitulace  

2. Jarní úklid 

3. Kolárny a kolejní kolo 

4. Navýšení počtu jednolůžkových pokojů 

5. Party Kolejní rady  

6. Dotazy hostů 

7. Přibližné určení data dalšího zasedání 

8. Různé 

 

Program zasedání byl jednohlasně schválen: pro: 2, zdrželi se: 0, proti: 0 

 

1. Rekapitulace 

 

1.1 Stížnosti týkající se rušení nočního klidu 
 

Poslední dobou bez stížností… 

 

1.2 Obnovení vydávání brožurky „Jak na Větrník?“ 
 

Do budoucna 
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2. Jarní úklid 

 

V okolí koleje proběhne jarní úklid. Jedná se o pozemky přilehlé ke koleji, avšak nepatřící 

KaM. Účast je dobrovolná leč potřebná.  

  

 

3. Party Kolejní rady  
 

Ve čtvrtek 3. dubna od 19.00 se koná party Kolejní rady. Akce proběhne v Party roomu a 

Kolejní rada zajistí, co možná nějtišší průběh celé akce. Občerstvení bude zajištěno. 

 

4. Kolárny a kolejní kolo 

 

4.1 Kolárny 

 

Kolejní rada v přístím školním roce provede kontrolu uskladněných kol v kolárnách. 

Neoznačená a neevidovaná kola budou, po případné výstraze majiteli, přemístěna do skladu. 

Z těchto vyřazených kol, pak bude Kolejní rada postupně zprovozňovat tzv. kolejní kola.  

 

4.2 Kolejní kolo 

 

Kolejní rada má momentálně k dispozici jedno kolejní kolo, zprovozněné předchozí Kolejní 

radou. Toto kolo si mohou ubytovaní na Koleji Na Větrníku zapůjčit. 

 

5. Navýšení počtu jednolůžkových pokojů  

Kolejní rada Koleje Na Větrníku vyjadřuje podporu vedení koleje ve věci navýšení počtu 

jednolůžkových pokojů na úkor pokojů dvoulůžkových. Činí tak především z důvodu 

navýšené poptávky po jednolůžkových pokojích. 

 

6. Přibližné určení data dalšího zasedání 

Další zasedání proběhne ke konci měsíce dubna. 

 

7. Různé 

Byly projednány tyto body: 

7.1 Kolejní rada na základě žádostí ubytovaných doporučuje vedení Koleje Na Větrníku při 

nadcházejících rekonstrukcích koupelen využívat, alespoň u části umyvadel, vyšší vodovodní 

baterie než doposud. Mělo by se tak zjednodušit plnění lahví a kbelíků. 
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Zasedání Kolejní rady proběhlo a bylo ukončeno v 21.00 v souladu s Jednacím řádem 

kolejních rad vysokoškolských kolejí UK. 

 

 

V Praze dne 31. 3. 2014 

Zapsal: Michal Kešner 

  

  

 

 

 

 

 

 

 


